

**အငြိမ့်ပူမနွာ ဇီဝဆိုင်ရာအရေးသက်ဝေဒသများ (Indo-Burma Hotspot) ထိန်းသိမ်းရေး  
စီမံကိန်းအဆိုပြုလဲလှယ်ခြင်း ဝေဖန်ချက်**

- အဆိုပြုလဲလှယ်ခြင်းအဆိုပြုသူ - ၂၀၂၂ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ (၁၅) ရက်
- အဆိုပြုလဲလှယ်ခြင်းအဆိုပြုသူ - ၂၀၂၂ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာ (၂၆) ရက်
- ပေးအပ်သည့်ရန်ပုံငွေပြင်ပမာဏ - အသေးစားရန်ပုံငွေ (အေမရိကန်ဒေါ်လာ ၄ သောင်းခန့်အောက်)  
အသေးစားရန်ပုံငွေ (အေမရိကန်ဒေါ်လာ ၄ သောင်း - ၂ သိန်း)
- လေ့ကျင့်ရေးအဖွဲ့ဝင်များ - ပူမနွာ၊ ကေမာဒေးယား၊ လာအို၊ ထိုင်း၊ ဗီယက်နမ် ဝေဖန်ချက် တရုတ်နိုင်ငံ
- လေ့ကျင့်ရေးအဖွဲ့ဝင်များ - နည်းဗဟိုလမ်းညွှန်မှု - ၄ နှစ်
- လေ့ကျင့်ရေးအဖွဲ့ဝင်များ - အဖွဲ့ဝင်များရန်ပုံငွေလေ့ကျင့်ရေးအဖွဲ့ဝင်များ အင်္ဂလိပ်၊ ပူမနွာ၊ ဝေဖန်ချက် ဝေဖန်ချက်  
စီမံကိန်း။  
အသေးစားရန်ပုံငွေလေ့ကျင့်ရေးအဖွဲ့ဝင်များ တရုတ်၊ ခမာ၊ လာအို၊ ပူမနွာ၊ ထိုင်း၊  
ဗီယက်နမ် ဝေဖန်ချက် အင်္ဂလိပ်စာတိုက်။

The Critical Ecosystem Partnership Fund (CEPF) ဝေဖန်ချက် the International Union for Conservation of Nature (IUCN) တို့သည် အငြိမ့်ပူမနွာ ဇီဝဆိုင်ရာအရေးသက်ဝေဒသများ ထိန်းသိမ်းရေး စီမံကိန်းအဆိုပြုလဲလှယ်ခြင်းအကြောင်း မှတ်တမ်းတင်ထားသော စံနှစ်ညွှန်းများနှင့်အညီ အစိုးရမဟုတ်သော အဖွဲ့အစည်းများ၊ ဝေဖန်ချက်အဖွဲ့များ၊ ဌာနတိုင်းရင်းသား အဖွဲ့အစည်းများ၊ အဖွဲ့အစည်းများ၊ ပုဂ္ဂလိကကုမ္ပဏီများနှင့် လူမှုအဖွဲ့အစည်းများမှ စီမံကိန်းအဆိုပြုလဲလှယ်ခြင်းကို လက်ခံလိုက်ပါသည်။

The Critical Ecosystem Partnership Fund (CEPF) သည် ကမာတေပုဂ္ဂိုလ် ဇီဝမျိုးစုံမျိုးကြုံ ဖွံ့ဖြိုးမှုဝေဖန်ချက် ဝေဖန်ချက်များနှင့် မိသားစုဝေဖန်ချက်များ ဝေဖန်ချက်များကို ထိန်းသိမ်းကာကြည့်ရှုရန် အစီအစဉ်ရေးဆွဲ ဝေဖန်ချက်ကို ရှိပါသည်။ CEPF သည် l'Agence Française de Développement ၊ Conservation International ၊ European Union ၊ Global Environment Facility ၊ Government of Japan ဝေဖန်ချက် World Bank တို့ ပူးပေါင်း အကူအညီပေးဆောင်ကြည့် အစီအစဉ် ပူးပေါင်းသည်။ အငြိမ့်ပူမနွာ ဇီဝဆိုင်ရာအရေးသက်ဝေဒသအကြောင်း Margaret A. Cargill Philanthropies မှလည်း ဝေဖန်ချက်ပေးပါသည်။ CEPF ၏

အချစ်အခက်ဆုံးဝေးသော ပန်းတိုင်း လူမီးအဖြူအစည်းဝင်းမွှေ ဇီဝဝိဇ္ဇာဝိဒ်ကြီး ထိန်းသိမ်းချခင်းလူပုန်းဝင်းကြား ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ပေးရန် ရရှိဖွဲ့စည်းထားပါသည်။

အခြားလူမီးဇီဝဝိဇ္ဇာအရေးအရာကို ကေမာတီးယား၊ လာအို၊ ဂျပန်၊ ထိုင်း၊ ဗီယက်နမ်၊ ဖိလစ်ပိုင်တို့နှင့် တွဲဖက်တိုက်ရိုက် ဆောင်ရွက်ရန် အလုပ်အကိုင်ဆောင်ရွက်ပါမည့် ဝန်ထမ်းချခင်း၊ ဖွဲ့စည်းထားပါသည်။ ယခုခေတ်ဆိုင်ရာ စီမံကိန်း အဆိုပီလင်းတစ် နှစ် ဆက်တိုက်ပေးထားသည့် ဦးစားပေးချခင်းပေးအပ်မှုများပေးစာချုပ်အရအောက်ဖွဲ့စည်းပေးမည့် စီမံကိန်းများ အကြား ဖွဲ့စည်းစီမံကိန်း အဆိုပီလင်းတစ်များပါမည့် CEPF ၏ ဝန်ထမ်းချခင်း စာချုပ်ချုပ်ကိုင်မှုပေးစာချုပ်ပေးမည့် ဖွဲ့စည်းပါသည်။

အဆိုပီလင်းစီမံကိန်းဝင်ရောက်မှုအရ ဘဏ္ဍာရေးဝင်ရောက်မှု စံနှုန်းများပေးမည့် (၁) ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုပေးစာချုပ်၊ နည်းပညာပေးမှု အစီအစဉ်များနှင့် စီမံကိန်းများ၊ (၂) အသက်ပေးမှုပေးစာချုပ်များ သတ်မှတ်ချက်ကို ဦးစားပေးစီမံ ဘဏ္ဍာရေးပေးစာချုပ်ပေးသည့် ရရှိဖွဲ့စည်းမှုများ ထပ်မံဆောင်ရွက်ပေးစေသော ထိန်းသိမ်းမှုအုပ်စုများကို အုပ်စုအုပ်စုပေးအပ်မှုများ စီမံကိန်းများ၊ (၃) ယခု အစီအစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးသော လူပုန်းဝင်းများကို ဆက်တိုက် အထောက်အကူပေးစေမည့် စီမံကိန်းများ၊ (၄) ရန်ပုံငွေကို အကျိုးရှိစေရန်နှင့် တစ်ဦးတည်းဆောင်ရွက်မှု စီမံကိန်းများ (၅) စီမံကိန်းကို အောက်ဖွဲ့စည်းပေးစာချုပ်အောက်တွင် လိုအပ်သော လူပုန်းအကြံပေးအဖွဲ့များ အဖြူအစည်း၏ ဆောင်ရွက်ပေးမှုများ ပြုစုပေးစေရန်ပေးအပ်မှု စာချုပ်ကို ဦးစားပေးဆောင်ရွက်ပေးစေရန်များပါမည့်။ CEPF သည် ယခု ခေတ်ဆိုင်ရာ ဝန်ထမ်းချခင်းများကို CEPF ၏ စီမံကိန်းအထောက်အကူပေးရန်ရှိခူးပေးသော အဖြူအစည်းများသာမက မရှိဘူးသော အဖြူအစည်းများထံမှပါ အဆိုပီလင်းတစ်များကို ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ဖွဲ့စည်းပေးမည့် စီမံကိန်းများအရ ယခု CEPF ၏ အထောက်အကူပေးမှုများအရ အဖြူအစည်းများသာ လေ့လာပေးရန် အကျိုးရှိပါသည်။

ဝန်ထမ်းချခင်းများအရ ယခု CEPF ၏ ဝန်ထမ်းချခင်းအရ (Ecosystem Profile) ကို ကော်မတီမှ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုအရ အခြေခံအားဖြင့် သိရှိထားမှုများနှင့် တိုက်ရိုက်ပါသည်။ ထို့အပြင် မေးပေးမှုများရှိပါသည့်၊ စီမံကိန်းဆိုင်ရာ အကြံအစည်အရ အထောက်အကူပေးမှုများကို အခြေခံအားဖြင့်လိုပါက Indo-Burma Regional Implementation Team (RIT) ထံ CEPF-Indoburma@iucn.org သို့ အီးမေးလ် ပေးပို့၍ မေးပေးမှုများအရ အခြေခံအားဖြင့်ပေးပို့ပါသည်။ ထို့အပြင် စီမံကိန်းအဆိုပီလင်းတစ် မေလ်ကို ([Before You Apply](#))၊ စီမံကိန်းအဆိုပီလင်းတစ် လေ့လာမှုပေးစာချုပ်ပေးစာချုပ် ([How to Apply](#)) နှင့် မညီညွတ်စွာအရအရာများမှ စီမံကိန်း အဆိုပီလင်းတစ် ဝင်ရောက်မှု အကျိုးရှိခူးပေးမှုများ ([Eligibility](#)) သိရှိမှုများ CEPF ၏ ဝန်ထမ်းချခင်းများ ပေးအပ်မှုများ လေ့လာရန် တိုက်ရိုက်အပ်ပါသည်။

ဤအဆိုပီလင်းတစ်များအရ ဝန်ထမ်းချခင်းများ ဝင်ရောက်မှုပေးစာချုပ်ပေးမှုများ (Strategic Direction) မှာ နည်းပညာပေးမှုပေးစာချုပ်ပေးမှု (၄) - ဝင်ရောက်မှုပေးမှုများ အား ကာကြံထိန်းသိမ်းပေးမှုများနှင့်

ဦးစားပေးဒေသများ (priority sites)အား စီမံအုပ်ချုပ်မှု အခြေခံအာဏာပေး၍ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်စေရမည်။

မှတ်ချက် - လေ့လာစာရွက်စာတမ်းများ၊ စီမံကိန်းများသည် အဓိကအရေးပါသော ဇီဝမျိုးစုံမျိုးကြုံ တညွှန်ယူဝေမျှ (KBA) သတ္တဝါများကို အဓိကထားသည့် ဦးစားပေးရင်းနှီးငွေပေးချမ်းမှုများအစီအစဉ် ၄.၄ မှလွဲ၍ (၁) Ecosystem Profile ၏ ဇယား ၂၇ ကြောင့်ပေးထားသည့် ဦးစားပေးနေရာများစာရင်းမှ တစ်စု (သို့မဟုတ်) တစ်စုထက်ပိုသော ဦးစားပေးနေရာများကြောင့် အဓိက အကောင်အထည်ဖော်မှုများ (၂) ဒေသခံပျံ့နှံ့မှုများ၏ လူနေမှုဆိုင်ရာ အကျိုးအမြတ်ကို ပျံ့နှံ့မှုမညီမျှစေရမည်။ အင်းသားများနှင့် အင်းသမီးများ၏ သဘာဝသယံဇာတများ စီမံအုပ်ချုပ်မှုကြောင့် အရေးပါသော အခန်းကဏ္ဍ ပါဝင်ချခင်း ကိုလည်း စီမံကိန်းအခြေခံအာဏာပေးမှု အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ရေး ဝေးကြာကြာ ထည့်သွင်းစဉ်းစားရန် လိုအပ်ပါသည်။

အောက်ဖော်ပြပါ တစ်စု (သို့မဟုတ်) တစ်စုထက်ပိုသော ဦးစားပေးရင်းနှီးငွေပေးချမ်းမှုအစီအစဉ်များ လုပ်ဆောင်ဆောင်ရွက်မှု အဆိုပါလမ်းညွှန်ကို တင်ပြရန် CEPF နှင့် IUCN တို့မှ ဖိတ်ခေါ်ပါသည်။

၄.၂။ ဒေသခံပျံ့နှံ့မှုအစီအစဉ်အောက်တွင် တွေ့ရှိရသော ဒေသခံများ စီမံအုပ်ချုပ်မှု ငါးသယံဇာတဧရိယာများ၊ သဘာဝ ထိန်းသိမ်းရေးနယ်ပယ်များအား ဒေသခံပျံ့နှံ့မှုများ သို့မဟုတ် ဦးဆောင်မှု နည်းစနစ်များ နမူနာလုပ်ငန်းများ အဖွဲ့စည်း စတင် ထုတ်ဝေပေးချခင်း၊ ထိုမှတစ်ဆင့် ပိုမိုပြုပြင်ဆင်ခြင်မှုအကောင်အထည်ဖော်ပေးချခင်း၊ ငှက်ပျံများမှ ရရှိလာသည့် အကြံအစည်များကို အေချခံကရေညွှန်သည့် နည်းလမ်းကောင်းများအား ခံတွဲပေးချခင်း။

၄.၃။ ဒေသခံများပါဝင်မှု နည်းစနစ်များဖြင့် စီမံခန့်ခွဲချခင်းနှင့် အုပ်ချုပ်ရေးလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ချခင်းတို့ကို သဘာဝထိန်းသိမ်းရေးနယ်ပယ်များအကြောင်း ပူးပေါင်းစီမံအုပ်ချုပ်ချခင်းနည်းစနစ်ဖြင့် ဆောင်ရွက်ခြင်း။

၄.၄။ ဇီဝသိပ္ပံအရေးအရာများဒေသကြောင်းရှိ အဓိကအရေးပါသော ဇီဝမျိုးစုံမျိုးကြုံတညွှန်ယူဝေမျှ (KBA) သတ္တဝါများကို အသိရှိထားသော KBA စံညွှန်းများနှင့်အညီ ပျံ့နှံ့မှုဆောင်ရွက်ခြင်း။

**နည်းစံဖွဲ့စည်းမှု (၆)** - ဦးစားပေးထိန်းသိမ်းရေးမည့် ဆက်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးလမ်းညွှန်များ (corridors) ကြောင့် ဖော်ပြထားသည့် ဖြစ်ပေါ်ရေးလုပ်ငန်းများကို ဇီဝမျိုးစုံမျိုးကြုံ နှင့် ဝေပေးစနစ်ဆောင်ရွက်မှုများကို စနစ်ကျ ပေါင်းစပ် ထားသည့် နည်းလမ်းများပေးချခင်း သရုပ်ဖော်မှုများပေးချခင်း။

မှတ်ချက် - ယခု နည်းစံဖွဲ့စည်းမှုကို အကျိုးဝင်စေရန် လေ့လာစာရွက်စာတမ်းစီမံကိန်းကို (၁) ဒေသခံပျံ့နှံ့မှုများ သို့မဟုတ် ပုဂ္ဂလိကလုပ်ငန်းရှင်များ သို့မဟုတ် အစိုးရအဖွဲ့အစည်းမှ ပံ့ပိုးဆောင်ရွက်မှုများ ပြုလုပ်မှု နည်းလမ်းများပေးချခင်း အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ခြင်း နှင့် (၂) Ecosystem Profile ၏ ဇယား ၂၇ ကြောင့်ပေးထားသည့် ဦးစားပေး ထိန်းသိမ်းရေးမည့် ဆက်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးလမ်းညွှန် နယ်ပယ်များ (corridors) ၅ ခုမှ တစ်စု (သို့မဟုတ်) ပျံ့နှံ့မှုအခြေခံ ထိန်းသိမ်းမှု ဝေပေးစနစ်ဆောင်ရွက်မှု ၂၄ ခုမှ တစ်စု

တို့ကြောင့် အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်းဆောင်ရွက်ရမည်။

အောက်ဖော်ပြပါ တစ်စုံတစ်ရာ (သို့မဟုတ်) တစ်စုံတစ်ရာပင် ဦးစားပေးရင်းနှီးငွေပေးချမ်းပေးမှုအစီအစဉ်များ လိုက်နာဆောင်ရွက်ရမည့် အဆိုပါလမ်းညွှန်ကို တွင်ရေးရာ CEPF နှင့် IUCN တို့မှ ဖိတ်ခေါ်ပါသည်။

၆.၁။ ဖြစ်ပေါ်တိုးတက်ရေး မူဝါဒများ၊ အစီအစဉ်နှင့် လုပ်ငန်းစဉ်များကို ဆန်းစစ်လေ့လာချခင်း၊ ၎င်းတို့မှ ဇီဝမျိုးစေ့ကြီးကြီးနှင့် ဝေဟစနစ်ဆိုင်ရာအဖွဲ့အစည်းများအား အက်ဒီတိုရီကော်မရှင်များကို လေ့လာသုံးသပ်ချခင်းနှင့် သဘာဝအချခံသော ဖြစ်ပေါ် တိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းများနှင့် ဆိုးက်ဒီကော်မရှင်များ၊ လေ့လာဆန်းစစ်မှုနှင့် လမ်းညွှန်များကို အဆိုပါတင်ပြချခင်းနှင့် အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်းဆောင်ရွက်ရမည်။

၆.၂။ ဆုံးဖြတ်ချက်အသုံးပြုခံရသော ဝေဟစနစ်ဆိုင်ရာအဖွဲ့အစည်းများ သို့မဟုတ် ပုံစံမရှိသည့် စည်းကမ်းများ ကင်းဝေးခြင်းနှင့်အညီ ဖော်ပြချခင်း။

၆.၃။ သတင်းအချက်အလက်နှင့် ခံယူမှုကုန်ပစ္စည်း အသိအမှတ်ပြုတိုးတက်ရေးလေ့လာချခင်း၊ ဝေဖန်ဆွေးနွေးခြင်းများ (public debate) ဆောင်ရွက်ချခင်းနှင့် ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများဖြင့် ဇီဝမျိုးစေ့ကြီးအနားကုန်ထည့်သွင်းခြင်းနှင့်အညီ အကြံပေးဆွေးနွေးခြင်းများကို ဆုံးဖြတ်ချခင်းနှင့် ဆုံးဖြတ်ချခင်းကို ထိရောက်စွာ လမ်းညွှန်ဆောင်ရွက်ရမည်။

၆.၄။ ဇီဝမျိုးစေ့ကြီးနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထည့်သွင်းမှု ထုတ်ကုန်ထည့်သွင်းမှု (သတ္တဝါနှင့်အညီ) ကိုညှိမျှစွာဖြန့်ဖြူးခြင်း၊ ဝေဟစနစ်ဆိုင်ရာ သဘာဝအဖွဲ့အစည်းကင်းဝေးခြင်း၊ တံဆိပ်တင်မှုများကို နှုတ်ထုတ်ခြင်း၊ အဆင့်မြင့် စံနှုန်းပံ့ပိုးမှုထည့်သွင်းမှု ထုတ်ကုန်ထည့်သွင်းမှု။

**ထည့်သွင်းမှုရမည့် သတင်းအချက်အလက်များ**

ဤစီမံကိန်းအဆိုပါလမ်းညွှန်အရ ဝေဖန်ဆွေးနွေးခြင်းနှင့် အခြေခံချမ်းသာမှု ဖြစ်ပေါ်မှုအရ အရေးအကြီးဆုံးဒေသကြားရှိ ပြုပြင်ဆင်ခြင်မှုအဖွဲ့အစည်းများမှ လေ့လာဆန်းစစ်ခြင်းပါသည်။ လေ့လာဆန်းစစ်ရာတွင် တစ်ဦးချင်း တိုက်ရိုက်လေ့လာဆန်းစစ်ခြင်း ထက် အရေကုန်လူမှုအဖွဲ့အစည်းများ (CSOs) နှင့် ပူးပေါင်းကာ အဆိုပါလမ်းညွှန်ရေးသားလေ့လာဆန်းစစ်ရပါမည်။ မွတ်ကု အချမ်းသာမှု အဖွဲ့အစည်းများမှ ဒေသခံလူမှုစီးပွားရေး ဖြစ်ပေါ်မှုဆောင်ရွက်မှုတင်ပြချခင်းလုပ်ငန်းများကို အဓိကထားသော လုပ်ငန်းများ (ဝေဖန်ဆွေးနွေးမှု/သို့မဟုတ်) ဒေသခံအဖွဲ့အစည်းများ၏ ဦးဆောင်မှုအနားကုန်ကို ဆောင်ရွက်ရမည့် လုပ်ငန်းများကို ဦးစားပေး စဉ်းစားမည့်အဖြစ်။ ထို့အပြင် အဆိုပါစီမံကိန်းအရ CEPF ၏ က်း/မ ရေးရာမူဝါဒ ([gender policy](#)) နှင့် က်း/မ ရေးရာလက်ကြံ ([gender toolkit](#)) စသည့် က်း/မ ရေးရာအနားကုန်ကိုပါ ထည့်သွင်းဆောင်ရွက်ရမည့် လုပ်ငန်းများကို ဦးစားပေးစဉ်းစားမည့်အဖြစ်။ CEPF ၏ က်း/မ ရေးရာအချက်အလက်စာရွက် ([cepf-gender-factsheet.pdf](#))

ကိုလည်း လေ့လာခိုင့်ပါသည်။

ဤ အစီအစဉ်ပုံစံရရှိသည့် ရန်ပုံငွေကို (၁) ဝေပျံ့ဝေယူချခင်း၊ (၂) မညီညွတ် ပြုပြင်ဆင်ခြင် ယဉ်ကျေးမှုအခြေအခင်းများအခြေအခင်း စီမံကိန်း ပြုမူပုံစံပျံ့နှံ့ရေးလုပ်ငန်း၊ ဖယုန်းချခင်း (ရွေးချယ်ရေး အရည်အသွေး၊ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်နှင့်ပတ်သက်သည့် အခြေအခင်းများ၊ သမိုင်းအခြေအခင်း၊ ဘာသာရေးအခြေအခင်း၊ သဘာဝအလှအပိုင် ထူးချွန်သည့် အစီအစဉ်များ ပါဝင်သည်။)၊ (၃) ပျံ့နှံ့မှုအခြေအခင်းများကို နေရာပျံ့နှံ့ရေးအစီအစဉ်၊ တနည်းတူပင် အစီအစဉ် ပျံ့နှံ့ရေးအစီအစဉ်များ ချခင်း၊ (၄) ရန်ပုံငွေကို ရင်းနှီးငွေပေးငွေပေးဆောင်ရာ သို့မဟုတ် ကျွမ်းကျင်သော သုံးစွဲခြင်းမျှဝေမှု၊ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ခြင်း စီမံကိန်းလုပ်ငန်းအားလုံးသည် CEPF ၏ လူမှုဆောင်ရွက်ပုံစံနှင့်ဆိုင်ညီညွတ်မှုကို ကာကြားရေး မူဝါဒများနှင့် ကိုညီရပါမည်။ အဆိုပါမူဝါဒကို ဤနည်းတူ ဖြေရှင်းပုံစံဖြင့် ဆောင်ရွက်ပါမည်။

**အဆိုပြုလေးဘက်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်းနည်း**

**အသေးစားရန်ပုံငွေ** (အေမရိကန်ဒေါ်လာ ၄ သောင်းခန့်အောက်) အကြံပြု အဆိုပြုလေးဘက်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်း တရားဝင်၊ မပါ၊ လာအို၊ ပျမန္နာ၊ ထိုင်း၊ ဗီယက်နမ်၊ အင်ဒိုနီးရှား၊ အင်ဒိုနီးရှား၊ လက်ဝဲကျွန်းပေါ်၊ လက်ဝဲကျွန်းပေါ်၊ ဤနေရာ ကြားပျံ့နှံ့ရေးအစီအစဉ်ဖြင့် စီမံကိန်း၊ ကာလအား ခန့်မှန်းချိန်၊ ဝေပျံ့နှံ့ရေးအစီအစဉ်၊ ၂၀၂၃ မတ် ၁ ရက်နေ့မှ စတင်၍ ၆ လ မှ ၂ နှစ်အထိ သက်တမ်းစီမံကိန်းအချိန် ရေးဆွဲရန် အဖွဲ့အစည်းတို့သည်၊ စာပို့ချပေးပို့သော လော့ဂ်အင်္ဂါများ အီးမေးလ်ပေးပို့ [CEPF-Indoburma@iucn.org](mailto:CEPF-Indoburma@iucn.org) သို့၊ ဝေပေးပို့ရမည့် ပုံစံပါသည်။ လော့ဂ်အင်္ဂါများသည် - *Organisation acronym\_CEPF SG Letter of Inquiry* (ဥပမာ- **IUCN\_CEPF SG Letter of Inquiry**) ဟု အမည်ပေးရမည့်ပုံစံပါသည်။ စီမံကိန်းအဆိုပြုလေးဘက်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်း လက်ခံရရှိနေကြောင်း ကို အီးမေးလ်ပေးပို့ ပြန်လည်ပေးပို့ရမည့် ပုံစံပါသည်။ ၎င်းအစီအစဉ် လော့ဂ်အင်္ဂါများအား မညီညွတ် ဆက်ဆံရေးဆောင်ရွက်မှု ဆက်ဆံရေး အသိပေးမည့် ပုံစံပါသည်။ အဆိုပြုလေးဘက်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်း အစီအစဉ်လိုင်စင်ရရှိပါက [CEPF-Indoburma@iucn.org](mailto:CEPF-Indoburma@iucn.org) သို့၊ အီးမေးလ်ပေးပို့ စာပေးပို့ရမည့် ပုံစံဖြင့် ခိုင့်ပါသည်။

လော့ဂ်အင်္ဂါများသည် စီမံကိန်းအဆိုပြုလေးဘက်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်းကို ပထမဦးစွာ သတိပြုပေးသည့် စံနှုန်းများနှင့် ကိုညီမရရှိ/မရရှိ ဆန်းစစ်ရမည်။ ထိုစံနှုန်းများနှင့် ကိုညီသည့် ပဏာမဆန်းစစ်ခြင်းသည် အဆိုပြုလေးဘက် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်း မြေပုံစံများအားလုံး ဝေပေးပို့ခြင်းအခင်း အဖွဲ့အစည်းတို့ အဖွဲ့အစည်းတို့ သို့မဟုတ် အစည်းအဝေးများ တက်ရောက်မှု အဖွဲ့အစည်းတို့၏ လော့ဂ်အင်္ဂါအရ ရရှိနေခြင်းအခင်းအခင်းကို ဆုံးဖြတ်ပေးရမည့်ပုံစံပါသည်။

**အသက်ကြီးစားရန်ပုံငွေ** (အေမရိကန်ဒေါ်လာ ၄ သောင်း - ၂ သိန်း) အကြံပြု အဆိုပြုလေးဘက်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်းကို CEPF ၏ [online ConservationGrants](http://online.ConservationGrants) မှတစ်ဆင့် လော့ဂ်အင်္ဂါများရရှိရမည်။ ပထမဆုံးလော့ဂ်အင်္ဂါများအဖြစ်အဖြစ်အနေဖြင့် account တစ်ခုဖြင့် စာပေးပို့ [register](http://register) လုပ်ရမည်။ အကယ်၍ နည်းပညာပိုင်းဆိုင်ရာ အခြေအခင်းရရှိပါက [conservationgrants@conservation.org](mailto:conservationgrants@conservation.org) သို့၊ ဆက်ဆံရေးအစီအစဉ်ပေးပို့ခြင်းပါမည်။

